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Ερώτηση ΣΥΡΙΖΑ για την ασφάλεια στα μέσα
σταθερής τροχιάς
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Ζητήματα ασφάλειας στα μέσα σταθερής τροχιάς επισημαίνει ο τομεάρχης Υποδομών
& Μεταφορών Κ.Ο. ΣΥΡΙΖΑ Προοδευτική Συμμαχία, Χάρης Μαμουλάκης, με την
κατάθεση σχετικής Ερώτησης προς τους υπουργούς Υποδομών & Μεταφορών και
Δικαιοσύνης.

Την Ερώτηση συνυπογράφουν ακόμη 18 βουλευτές, επισημαίνοντας ότι: «Η συνολική
πολιτική απαξίωσης των μέσων σταθερής τροχιάς της χώρας μας την τελευταία
πενταετία, με δραματικότερη εξέλιξη φυσικά το ίδιο το πολύνεκρο σιδηροδρομικό
δυστύχημα στα Τέμπη, πρέπει να σταματήσει».

Σύμφωνα με σχετική ανακοίνωση, στην Ερώτηση γίνεται αναφορά στο σοβαρό
εργατικό δυστύχημα τα ξημερώματα της 16ης Νοεμβρίου 2021 που σημειώθηκε στο
σταθμό του ΗΣΑΠ Άγιος Νικόλας, με αποτέλεσμα το θάνατο ενός και το σοβαρό
τραυματισμό δύο εργαζομένων.

Μάλιστα, αμέσως μετά την εκδήλωση του δυστυχήματος, εκπρόσωποι των
εργαζομένων ανέφεραν ότι ανάλογος εκτροχιασμός είχε σημειωθεί και στις 22/8/
2021, χωρίς η διοίκηση να λάβει τα απαραίτητα μέτρα ασφαλείας, ενώ η
αναμενόμενη και λογική δικαστική πρόοδος της υπόθεσης μοιάζει σήμερα, δύο 
χρόνια μετά το δυστύχημα, να έχει «παγώσει».

Ταυτόχρονα, στο τύπο παρουσιάζεται η εταιρεία να έχει πάνω από ένα χρόνο έκθεση
πραγματογνωμοσύνης από την οποία, σύμφωνα με τα εν λόγω δημοσιεύματα,
προκύπτουν ευθύνες τόσο της εργολαβικής εταιρείας, όσο και της διοίκησης της
ΣΤΑΣΥ. Ενδεικτικό της καθυστέρησης είναι ότι, σύμφωνα πάντα με δημοσιεύματα
στον τύπο, η αρμόδια εισαγγελία ακόμα δεν έχει ασκήσει ποινική δίωξη.

Τονίζεται επίσης ότι ενδεικτικό της στάσης απαξίωσης των μέσων σταθερής
τροχιάς, είναι και το γεγονός ότι στο μεσοδιάστημα η διοίκηση της ΣΤΑΣΥ δε
φαίνεται να έχει προβεί ούτε σε εργασίες αναβάθμισης του δικτύου ούτε όμως και σε
αναθεώρηση των σχεδίων έκτακτης ανάγκης σε περιπτώσεις οιωνοί ατυχημάτων. Για
παράδειγμα, στα παραπάνω δημοσιεύματα η ΣΤΑΣΥ παρουσιάζεται να έχει κηρύξει
έκπτωτη την ανάδοχο εταιρεία του έργου λείανσης που εκτελούνταν κατά την
εκδήλωση του δυστυχήματος χωρίς όμως να έχει προβεί σε κήρυξη νέου διαγωνισμού



για τη συντήρηση της Γραμμής 1. Από τα παραπάνω προκύπτουν βάσιμοι λόγοι
ανησυχίας τόσο για την ασφάλεια τόσο των εργαζομένων όσο και των επιβατών του
ΗΣΑΠ.

Ο κ. Μαμουλάκης ζητάει από τους αρμόδιους υπουργούς να γίνει γνωστή η
πρόοδος στις διαδικασίες απόδοσης δικαιοσύνης στην περίπτωση του 
τραγικού εργατικού δυστυχήματος καθώς και ο λόγος που δεν έχει ακόμα
ασκηθεί ποινική δίωξη από τον αρμόδιο εισαγγελέα.

Επίσης, σε ποιες ενέργειες προτίθεται να προβεί η ηγεσία του υπουργείου Υποδομών
& Μεταφορών και η διοίκηση της εταιρείας ΣΤΑΣΥ για την ενίσχυση της ασφάλειας 
των εργαζομένων και των επιβατών στην Γραμμή 1, καθώς και πότε θα
προκηρυχθεί νέο έργο λείανσης των γραμμών της Γραμμής 1.

Ζητάει, τέλος, να κατατεθεί στην Εθνική Αντιπροσωπεία η έκθεση
πραγματογνωμοσύνης που διέταξε η εταιρεία για την διερεύνηση των αιτιών του
τραγικού δυστυχήματος της 16ης Νοεμβρίου του 2021.


